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1 Til stede

Peter elmegaard
Nedim Cokljat
Niels Lund
Anders Hesselager
Rasmus Prentow
Jakob Elefsen
Ulf Simonsen
Morten Nørtoft

2 Vedtægtsændringer ved næste generalfor-

samling

• Da det ikke giver nogen mening at vi alle skal ind og skrive under p̊a
en fuldmagt før kasserposten skal overgives til en anden, har vi snakket
om at ændre vedtægterne s̊a det kun er formand og Kasseren selv der
skal skrive under.

• Hærværk og Tyveri imod/fra F-klubben skal have en fastsat vedtægt
for h̊andtering da vi, som det er nu, ikke har ret til at smide medlemmer
ud el. lignende.

3 Samarbejde med DE-klubben

Rasmus har holdt møde med nogle fra DE-klubben under dette møde er der
blevet foresl̊aet følgende:
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• Der har været talt om mulig rabat, hvis man er i den ene klub, og gerne
vil meldes ind i den anden klub.

– DE-klubben skal ikke have leveret franskbrød

– Der har været snakket om 75kr for indmelding hvis man er i DE-
klubben

– dette kræver at vi holder generalforsamling, da indmeldingsgeby-
ret er fastsat i vedtægterne.

• Det er aftalt at afholde 2 fælles arrangementer

– SictQuiz, hvor F-klubben sælger øl og sodavand via. pengekasse

– Social Shaker Day: nærmest et orienteringsløb for 1. års, hvor man
f̊ar set AAU i øst - her skal bruges mange frivillige.

– Begge Arrangementer er med dankort + indmelding.

– Festen efter Social Shaker Day bliver muligvis for alle.

• Ingen indvendinger imod.

• Der modtages gerne forslag til andre arrangementer.

4 F-klub T-shirts

Der er blevet foresl̊aet at lave F-klub T-shirts med F-klubbens logo p̊a.

• Nedim er hovedansvarlig, Jacob er medansvarlig

• Der skal undersøges hvor vidt interessen er der (herunder kan bruges
Doodle)

• Der skal undersøges priser.

• Køb foreg̊ar i stregsystemet - herunder skal vi have fundet en løsning
med hensyn til størrelser.

• F-klubben skal tjene en smule - Da dette giver mulighed for s̊adan noget
som indkøb af spil, mere uafhængighed af støtte til arrangementer osv.

2



5 Slogan

Lige nu har F-klubben kun et motto (Det tager kun 5. år at blive kandidat,
men vi vil s̊a gerne have du bliver lidt længere)
Vi vil gerne finde et nyt slogan.
Man kunne eventuelt lave en forslagsbox, og måske en lille gevist s̊a som en
gratis øl til vindere.
Der blev ikke vedtaget nogle ansvarlige for dette punkt, s̊a dette er stadig
åbent.

6 Grafisk materiale

Vores logoer skal have lavet grafisk materiale om.

• Logoerne skal gerne laves i vektorgrafik.

• Der skal laves nogle bannere til F-klubben.

Det blev vedtaget at beholde det nyværende logo, da dette nærmest er blevet
et varemærke for F-klubben.

7 H̊andtering af Matematik

Det er Forstyrrelsens opfattelse at nogle matematikstuderende er uvidende
om F-klubben og dens aktiviteter.
Der er blevet hængt F-klub “plakater” op p̊a matematik, s̊a de kan se hvem
der st̊ar for sodavand og øl derovre.
Vi har været rundt p̊a matematik.
Det er vedtaget at afholde indbetaling 1 gang om m̊aneden p̊a matematik.

8 Fyttetur

Der er stadig f̊a tilmeldelser, og derfor blev der ogs̊a reklameret for det ved
at g̊a rundt i grupperum.
under vores rundtur med reklame virkede det som om der var en del p̊a
software 5. som ikke var med i F-klubben?
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9 ADSL - Aalborg Datalogiske StudenterLaug

Vi snakkede om, at vi gerne vil samarbejde med ADSL.
Da ADSL nærmest er en udspringer af F-klubben, s̊a har vi snakket om, at
det skal være klart, at F-klubben og ADSL ikke er det samme.
F-klubben er ikke en politisk organisation, men støtter gerne op omkring
ADSL, herunder reklamerer vi gerne for ADSL.

10 Kontakt til fembers

Herunder snakkede vi om brugen af Facebook.

• Rasmus har oprettet en gruppe p̊a facebook hvor fembers kan snakke
generelt. For eksempel kan denne bruges til:

– “Hey er der nogle der sælger denne bog jeg skal bruge p̊a 4. seme-
ster fordi jeg ikke er s̊a god til SS”

– “Er der nogle der tog min trøje med hjem fra Fyttetur fordi jeg
var s̊a stang stiv jeg næsten ikke huskede mig selv”

– “Ses vi i FooBar?”

– Er ment som en ligebyrdig kommunikationsvej mellem fembers,
og alts̊a ikke en gruppe hvor der kommer information om arran-
gementer etc.

– find selv p̊a flere.

• F-klubbens facebook side:

– bruges til Kommunikation fra F-klubbens udvalg

– Her ser andre brugere (stort set) kun officielle opslag - dvs. det
er ikke en ligebyrdig kommunikation, men oftest kun en en-vejs
kommunikation.

– FooBar har for eksempel ogs̊a sin egen side, hvor FooBar informere
om selve fredagsbaren.

• E-mail til fembers er stadig vores officielle kommunikationsvej, da vi
ikke vil tvinge folk til at oprette en Facebook, twitter, G+, myspace ac-
count og dets lignende for at kunne holde sig opdateret med F-klubben.

• Dog må FB siderne gerne provomeres!
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11 Næste møde:

Første tirsdag i november.
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